
 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

Θεσσαλονίκη, 3/2/2025 
 
Του: Βελόπουλου Κυριάκου, Προέδρου του Κόμματος, Βουλευτή Β3' 

Νότιου Τομέα Αθηνών 
 
ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Υγείας 
 
ΘΕΜΑ: «Ελλιπής υγειονομική περίθαλψη για δεκαεννέα χωριά της 

  Αμανής στη Χίο και εξουθενωτικά ωράρια εργασίας για τον 

  μοναδικό αγροτικό γιατρό που τα καλύπτει» 

 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Σύμφωνα με ενημέρωση κατοίκων δεκαεννέα χωριών της Αμανής Χίου, η 
υγειονομική περίθαλψη στην περιοχή τους καθίσταται ελλιπής, καθώς ο 
μοναδικός αγροτικός γιατρός που καλύπτει τα χωριά τους αναγκάζεται να 
εργάζεται ακατάπαυστα όλο το εικοσιτετράωρο, αδυνατώντας σε πολλές 
περιπτώσεις να περιθάλψει τυχόν περιστατικά τα οποία προκύπτουν 
ταυτόχρονα. 
Μας μετέφεραν οι ως άνω ότι ο αγροτικός ιατρός, ο οποίος παρακολουθεί 
τους ασθενείς των ανωτέρω χωριών, έχει οργανική θέση στο Περιφερειακό 
ιατρείο Παρπαριάς, όμως τους τελευταίους μήνες ασκεί το λειτούργημά του 
στο πολυδύναμο Περιφερειακό Iατρείο Βολισσού, λόγω μη ύπαρξης μονίμου 
ιατρού Γενικής Ιατρικής ή άλλου αγροτικού ιατρού, ενώ παράλληλα 
αναγκάζεται να καλύπτει και τα κενά στο πολυδύναμο Περιφερειακό Iατρείο 
των Οινουσσών, με αποτέλεσμα την αύξηση των ωραρίων του, άνευ ρεπό και 
αδειών, τη βέβαιη εργασιακή του κόπωση και την αβέβαιη ασφάλεια των 
ασθενών του ως συνέπεια των εξαντλητικών ωραρίων που υφίσταται. 
Μας επεσήμαναν οι προαναφερθέντες ότι για να ονομάζεται ένα ιατρείο 
«πολυδύναμο», όπως το συγκεκριμένο του Περιφερειακού Iατρείου Βολισσού, 
θα πρέπει να στελεχώνεται από μόνιμους ιατρούς Γενικής Ιατρικής, 
νοσηλευτικό προσωπικό, ιατρικό εξοπλισμό, καθώς και οδηγούς του ΕΚΑΒ, 
γεγονός που δεν προκύπτει στην προκειμένη περίπτωση, κατά παράβαση της 
εργατικής νομοθεσίας και του οργανογράμματος λειτουργίας του 
πολυδύναμου ιατρείου. 
Μας τόνισαν οι ανωτέρω ότι για να καταστεί ασφαλής η υγειονομική 
περίθαλψη των κατοίκων της περιοχής Αμανής της βορειοδυτικής Χίου είναι 
απαραίτητη η τοποθέτηση ενός ακόμα ιατρού στο Π.Π.Ι Βολισσού, έτσι ώστε 
να διασφαλιστεί η ορθή παροχή περίθαλψης προς τους ασθενείς. 
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Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Σε ποιες ενέργειες προτίθεστε να προβείτε, έτσι ώστε να γίνει αποδεκτό το 
αίτημα των κατοίκων της Αμανής Χίου, για την τοποθέτηση ενός ακόμα ιατρού 
στο Π.Π.Ι Βολισσού, διασφαλίζοντας με αυτόν τον τρόπο την ομαλή 
λειτουργία του ανωτέρω Περιφερειακού ιατρείου, καθώς και την ασφάλεια των 
ασθενών; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 




